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CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD -
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 5 DE JUNY DE 2024 / CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 5 DE JUNIO DE 2024

En l´Alcaldía de Carpesa Plaça del Poble nº 4, a les 19:00 hores del día 5 de juny davall la
Presidència de Maria Jose Ferrer San Segundo   es va reunir en sessió ordinaria, el Consell de
Districte dels Pobles del Nord, amb l´assistencia dels components del mateix,   pel Grup
Municipal Partirt Popular els vocals Rafael Lluna Borras, Jose Javier Lluesma Palanca i Mari
Carmen Gimeno Garrido, pel Grup Municipal Compromis els vocals Ramón Estelles Feliu   i
Joan Estelles Andres,  pel Grup Municipal Socialista el vocal Pedro Hoyos Rodriguez, pel Grup
Municipal VOX, la vocal Anunciación Pons Collado, actuan com a Secretari Francisco Martín

Assisteix  a la sessió el Vicepresident del Consell de Pobles del Nord Carlos Mundina, i 
les regidores Luisa Notario del Grup Municipal Compromis y Elisa Valia del Grup Municipal
Socialista
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior
Lectura y aprobacion del acta de la sesión anterior

La Presidencia pregunta a los vocales  si hay alguna intervención sobre el acta de la sesión
anterior, y no habiendo manifestación alguna se aprueba por unanimidad.

2 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació activitats any 2024 Grup de Treball de Família, Ocupació, Agricultura i Parcs i
Jardins
Aprobación actividades año 2024 Grupo de Trabajo de Familia, Empleo, Agricultura y
Parques y Jardines

La Presidencia   recuerda que faltaba por presentarse las actividades del Grupo de   de
Trabajo de Familia, Empleo, Agricultura y Parques y Jardines y cede la palabra a la 
Coordinadora Nuncy Pons la cual informa  que la actividad propuesta consistirá en un  jornada
sobre agricultura donde se podrían aprovechar la presencia de asociaciones de agricultores, para
el fomento de los productos agrícolas de la Huerta de Valencia mediante alguna conferencia o
mesa redonda, acompañado de cierto número de puestos de agricultores de las Pedanías que
quieran colaborar, y con algún tipo de ágape (Por ejemplo reparto de Horchata u otros productos 
propios de la Huerta).

"Jornada sobre agricultura als Pobles del Nord con un presupuesto de 1.000 euros."

No hay mas intervenciones

VOTACIÓ

Se procede a votar la propuesta  que es aprobada por cuatro votos a favor ( Partido Popular,
VOX) y cuatro abstenciones ( PSOE, Compromis y Presidencia).

3 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Donar compte de la designació per Presidència dels representants de la Junta de Districte en tots
els Consells Bàsics de Salut de la seua demarcació territorial
Dar cuenta de la designación por Presidencia de los representantes de la Junta de Distrito en
todos los Consejos Básicos de Salud de su demarcación territorial

Toma la palabra la Presidencia para  dar traslado del acuerdo adoptado por la Consejalía de
Sanidad en cumplimiento del Decreto   47/2023 en su artículo 3º, apartado 4, que literalmente
establece:

"Artículo 3. Constitución y composición de los consejos de salud básicos:
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1. Los consejos de salud básicos responderán al principio de presencia equilibrada de
mujeres y hombres y estarán formados por: d) Vocalías:

 4º Una persona representante de alguno de los ayuntamientos de su zona básica de salud o,
cuando proceda, de las juntas municipales de distrito designada por la Presidencia de común
acuerdo con las personas titulares de las concejalías con competencias en materia de salud."

La persona  que  se propone es Anunciación Pons Collado,y coordinadora Grupo Familia,
Empleo, Parques y Jardines de Consell de Pobles del Nord.

Interviene la vocal el Grupo VOX Nuncy Pons para aclarar que tambien representará a la
Junta municipal de Transits, al compartir Consejos de Salud con la Junta de Pobles del Nord.

Intervé el vocal del Grup Compromis Ramón Estelles per a realitzar una queixa sobre la no
disponibilitat fins al dia de hui de la documentació referida a este punt.

Interviene el Secretario para manifestar que el punto es un dar cuenta adoptado por la
Concejalía de Sanidad y que la documentación pertinente, en todo caso deberia solicitarse a dicha
concejalía. Recuerda que desde la convocatoria, la Secretaria a esta a disposición de los vocales
para cualquier petición, aclaración o consulta.

4 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000008-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre preu dels lloguers
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre precios alquileres

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE
POBLES DEL NORD.

 

Una parte importante de nuestra riqueza viene del turismo, un sector que ha alertado de la
amenaza que supone el descontrolado aumento de los pisos turísticos. De entre las decenas de
capitales de provincias, localidades costeras y otras ciudades, ya de por sí muy tensionadas en el
tema de la vivienda, destaca València en la que, según los datos de Visit València, se ha pasado
de 7.318 apartamentos turísticos en enero de 2023 a 10.286 un año después.

 

Esto ha repercutido directamente en los vecinos y vecinas, que a pesar de crecer en sus
barrios ahora se ven obligados a marcharse porque no encontraban vivienda o porque tenían
precios totalmente desorbitados.
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Según los datos registrados en el primer trimestre de 2024, en todos los distritos de
València la oferta media de alquiler supera los 1.000 euros mensuales. En concreto Pobles del
Nord la oferta media de alquiler alcanza ya los 1.521 euros.

 

Una situación insostenible para los vecinos y vecinas que incluso ahora los pueblos de
nuestra ciudad están sufriendo y que además afecta en mayor medida a los sectores vulnerables
de la sociedad valenciana, como por ejemplo es la juventud de esta ciudad. Los trabajos precarios
a los que se enfrentan en su gran mayoría y el descontrol de los precios de los alquileres en la
ciudad de València, les impide afrontar un proyecto de vida emancipado en unas condiciones
mínimas dignas en los barrios donde se han criado.

 

El Ayuntamiento de València ha de ponerse a trabajar en pro de los vecinos y vecinas de la
ciudad que aspiran a vivir y desarrollarse en nuestra ciudad. El Ayuntamiento tiene herramientas
a su disposición para topar la proliferación de pisos turísticos y la regularización de los
alquileres. 

 

Propuesta de acuerdo:

 

-1. Iniciar los trámites necesarios para limitar la proliferación de pisos turísticos en la
ciudad de València, incidiendo de manera específica en que los bajos comerciales no se       
conviertan en pisos turísticos. 

-2. Declarar València zona tensionada con el fin de regularizar y limitar los precios de los
alquileres de nuestra ciudad. 

-3. Considerar a las personas jóvenes como colectivo especialmente vulnerable y
prioritario en la adjudicación de los contratos de alquiler asequible.

 

DEBAT

Interviene el vocal del Grupo Municipal Socialista Pedro Hoyos, que procede a leer la
moción presentada.

Interviene el vocal del Grupo Municipal Popular Rafael Lluna que pasa a leer la siguiente 
moción alternativa:
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"1.- Apoyar la decisión del pleno del ayuntamiento de Valencia, que en su sesión
celebrada el pasado 29 de mayo de 2024, aprobó por unanimidad la suspensión durante un año
de la tramitación y otorgamiento de licencias de edificación para la implantación de nuevos
apartamentos turísticos.

2.- Socilitar al ayuntamiento de Valencia que continúe con el Plan de Inspección de
viviendas turisticas incidiendo especialmente en la inspección de las ubicadas en planta baja.

3.- Solicitar al ayuntamiento de Valencia que continue considerando a los jóvenes  como
uno de los grupos de demanda prioritario a la hora de valorar las adjudicaciones   de las
viviendas de alquiler asequibles."

Intreviene el vocal del Grupo Municipal Socialista   Pedro Hoyos para manifestar que
aunque está de acuerdo con el contenido de la moción alternativa, no es suficiente.

VOTACIÓ

Sometida a votación la moción alternativa presentada es aprobada por 4 votos a favor
(Partido Popular, VOX), un voto en contra( Grupo Socialista) y tres abstenciones (Compromis y
Presidencia) por lo que decae la moción presentada., 

5 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000008-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista sobre instalació de pipican
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre instalación de pipican

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

MOCION QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO SOCIALISTA, PEDRO
HOYOS, A LA JUNTA DE DISTTRITO DE POBLES DEL NORD.

 

Según el censo de población del Instituto Nacional de Estadística (INE) y los últimos datos
de la Asociación Nacional de Fabricantes de Alimentos para Animales de Compañía (ANFAAC)
la Comunitat Valenciana tiene 2,4 perros por cada diez habitantes y cuenta con el 13,7 por ciento
de todos los perros que hay España.

 

Los perros se han convertido para muchas familias valencianas en un componente de la
misma, al que ofrecerle cuidado y cariño.
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Según el barómetro sobre problemas ambientales y valoración de zonas verdes del
Ayuntamiento de València el 43,8% de la población convive, al menos, con una mascota. Y,
respecto de las necesidades para las mascotas en los barrios el 73,2% afirma que faltan
instalaciones y espacios.

Los vecinos y vecinas por ejemplo de Benifaraig no cuentan actualmente con un pipican
donde poder llevar a sus mascotas en las horas de paseo para que puedan disfrutar, ya que estos
recintos permiten a los perros moverse con mayor libertad además de relacionarse con otros
perros.

Es por ello que solicitamos:

1. Que el ayuntamiento de Valencia estudie e instale un pipican en los pueblos
pertenecientes a este distrito que carezcan en estos momentos del recinto para los perros.

DEBAT

Interviene el vocal del Grupo Municipal Socialista Pedro Hoyos que procede a leer la
moción presentada.

Interviene la vocal del Grupo Municipal VOX Nuncy Pons  que pasa a defender moción
alternativa presentada   ya que los pipicanes ,estan en desuso dentro del Ayuntamiento de
Valencia porque la actuación actual avanza en la creación de zonas de esparcimiento canino (
mas espacioso, higiénico y digno y donde puedan jugar) que se incluyen en espacios verdes, pero
siempre han de estar sujetas a contar con espacios libres disponibles o aprovechar remodelación
de parques existentes, po lo que propone la siguiente moción alternativa:

" Instar a la Delegación de Parques y Jardines   a que elabore un informe sobre en que
espacios verdes sería factible la instalación de estas zonas de esparcimiento canino".

 

VOTACIÓ

Se somete a votación la moción alternativa presentada que es aprobada por 4 votos a favor
( Grupo Popular y VOX), uno en contra (Grupo Socialista) y tres abstenciones ( Compromis y
Presidencia) por lo que decae la moción presentada.

6 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 10
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Rehabilitació integral del CEIP
González Martí de Benifaraig
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Rehabilitación integral del CEIP
Gonzalez Marti de Benifaraig

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS
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ASSUMPTE: Rehabilitació integral del CEIP Manuel González Martí de Benifaraig

 

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

El CEIP Manuel González Martí és un Centre d'Educació Infantil i Primària de dues línies
situat que es va construir en 1974i al bell mig de l’horta de Benifaraig prestant servei com a
centre públic de referència a l’alumnat de Poble Nou, Borbotó, Carpesa i Benifaraig.

El CEIP està configurat amb diversos volums en forma d'O en dues plantes i un volum
exempt per al gimnàs.

Durant els últims anys en aquest centre, s'han estat esmenant deficiències de manteniment,
amb un total de 759 parts de treball amb una estimació total de 21.402,86 euros i dos contractes
menors, un de reparació biguetes en vestuaris i millora d'estanquitat en cobertes de 38.120,60 € i
un altre de revestiments, pintures exteriors i paviments de 44.044,00€, sent un total
d'intervencions de 103.567,46€.

No obstant això, en l’edifici han reaparegut fissures longitudinals en façanes, terrasses i
ampits, a causa de l'assentament de pilars, una fusteria exterior amb poca estanquitat, serralleria i
closos deteriorats i un conjunt d'instal·lacions antigues que dificulten un manteniment adequat.
Quant a la seva parcel·la exterior, aquesta es troba amb terra i arbratge i algunes zones de difícil
accessibilitat. Aquest centre necessita una intervenció global que renove principalment tot el
conjunt de les seues instal·lacions, millore l'estanquitat i aïllament del centre, les seues
infraestructures, materials i adapte els paràmetres d'eficiència i qualificació energètica d'aquest, a
la recerca d'un menor consum i major sostenibilitat.

A més, pel fet que situa en una parcel·la amb bastant arbrat i naturalitzada, la intervenció
global permetria actuacions de millora i adaptació dels seus recorreguts exteriors i la posada en
valor d'un centre dins d'un entorn privilegiat.

Per altra banda, en gener de 2023, tant la Comunitat Educativa com les alcaldies dels
referits Pobles de València, van manifestar la seua preocupació per l’estat extrem de
deteriorament de la infraestructura i la necessitat d’una intervenció de reforma integral. Eixe
mateix any es va produir un compromís entre l’Ajuntament de València i la Conselleria
d’Educació d’incloure l’escola de Benifaraig en el Pla Edificant. La proposta incloïa, a més de la
reforma de les instal·lacions educatives, la creació d’espais esportius d’ús compartit: educatius,
en horari escolar, per a l’escola, i lúdics, fora de l’horari escolar, per als Pobles del Nord.

Per aquest motiu, i seguint les indicacions rebudes per part de l’esmentada Direcció
General, sol·licitem la inclusió per part de l’Ajuntament de València del CEIP Manuel González
Martí de Pobles del Nord (València) al pla EDIFICANT amb l’adhesió al projecte de cooperació
entre
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Per tot això Des del grup municipal compromís plantegem la :següent proposta d’acord

 

ÚNICA.- Que l’Ajuntament de València es comprometa amb els veïns i veïnes de
Benifaraig a acomplir l’acord assumit en 2023 i procedisquen a la rehabilitació del CEIP Manuel
González Martí.

 

DEBAT

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Ramón Estelles per a manifestar que tots
coneixen la importància històrica i social del CEIP, que el mateix patix de deficiències pel pas
del temps i que és imprescindible actuacions de rehabilitació i condicionament sent una
reivindicació de fa molts anys dels veïns. La moció presentada només cerca que es complisca en
el menor temps possible l'acord que l'any 2023 van arribar l'Ajuntament de València i la
Conselleria d'Educació per a iniciar les obres.

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Jose Luis Lluesma, que manifesta que es
presentarà una moció alternativa que procedix a defendre. Que el citat acord al qual es fa
referència es va adoptar uns dies abans del final de la legislatura, després de huit anys de govern
sense que s'hagueren iniciat les obres, ni s'inclogueren en el Plan Edificant. Semblava mes una
promesa electoral i recorda que l'actual Govern ja ha realitzat actuacions en el CEIP (
rehabilitació de coberta valorada en 36.000 euros), a part de les reunions que s'han celebrat per
les Alcaldia pedànies amb la direcció del centre per a millorar la coordinació,  per la qual cosa
presenta la següent moció alternativa:

" Que por los técnicos municipales se informe acerca de la intervención o intervenciones
que requiere el CEIP Manuel Gonzalez Martí para , en función de las mismas, comunicar a la
Conselleríia de Educación , Universidades y Empleo aquellas que sean de su competencia, y
valorar y programar por el Ayuntamiento las que sean de competencia municiapl, por referirse al
mantenimiento del centro."

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Ramón Estelles per a valorar positivament
les intencions manifestades ,i amb independència de com s'hagen fets les coses fins al moment,
perquè l'important és que s'aconseguisca l'objectiu de millorar i rehabilitar el centre pel bé dels
veïns i veïnes, no sols per la seua funció educativa sinó per les seues instal·lacions esportives que
són utilitzades per a la pràctica de molts esports.

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Jose Luis Lluesma per a agrair la intervenció
però torna a recordar que en Benifaraig l'anterior Alcalde va prometre estes actuacions i durant
huit anys no es van fer.

 

VOTACIÓ
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Se somete a votación la moción alternativa presentada que es aprobada con cuatro votos a
favor ( Grupo Popular y VOX), tres en contra ( Grupo Socialista y Compromis) y una abstención
( Presidencia) por lo que deace la moción presentada.

7 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 9
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup municipal Compromis sobre reparació de l'Avinguda del Palmaret
de Carpesa
Moción presentada por el Grupo municipal Compromis sobre reparación de la Avenida del
Palmaret de Carpesa

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDOR/A - PLE MUNICIPAL

ASSUMPTE: Reparació en l’avinguda del Palmaret de Carpesa

 

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

En els pressupostos de Decidim València de 2022/2023, es va presentar una proposta
d’inversió, amb codi núm. 5509, per a la reparació de l’asfaltat de l’avinguda del Palmaret per un
import de 64.857 €.

 

Els Serveis tècnics de l’Ajuntament de València van considerar la proposta viable
parcialment, fins esgotar el pressupost assignat al poble, tal com apareix en la proposta.

En les darreres setmanes s’ha publicat el seguiment de les propostes dels pressupostos
participatius de l’exercici 2022-2023, però aquesta proposta no té cap actualització. Donat que
estem en juny de 2024 i que encara ni tan sols s’ha publicat la redacció de projecte i molt menys
no han començat les obres de reparació, presentem la següent:

PROPOSTA D’ACORD

Instar a la Delegació competent a que redacte el projecte i comencen les obres amb la
major brevetat possible.

DEBAT

Intervé la regidor de Grup Municipal Compromis Luisa Notario per a deixar constància,
que, segons el seu criteri, s'està vulnerant el art 121 del Reglament del Ple respecte a la tramitació
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de les mocions alternatives presentades que haurien d'estar a la disposició dels vocals al
començament de la sessió i si se fan en el debat s´ha de fer   un recés per al seu estudi.

Interviene la Presidenta para manifestar que las mociones estaban antes del Consejo en la
Secretaría no son fruto del debate, se han ido dando para cada punto como se ha hecho siempre, y
sin que ningun vocal haya solicitado receso o mas   tiempo para su estudio.Pero que en las
próximas sesiones se cumplirá el reglamento a rajatabla. Se extraña que se haya esperado a la
última moción para  hacer su reclamación.

Intervé el Vicepresident Carlos Mundina, per a recordar que en la legislatura anterior
sempre s'ha actuat de manera similar , donant-se l'alternativa en el moment del debat de la moció
corresponent.

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Joan Estelles per a defendre la moció
presentada ja que l'estat de conservació de la Avinguda del Palmaret continua empitjorant. L'estat
de conservació dificulta tant la conducció de vehicles com de vianants, i encara que s'han fet
algunes actuacions puntuals, només són una solució temporal. Existix diners assignats per a
l'obra i els informes tècnics estan fets, només falta posar-se en marxa i que es faça el mes ràpid
possible. L'alternativa presentada no parla de terminis, i encara que la considera positiva com a
voluntat de realitzar les obres no entén que es plantege com una actuació que encara s'ha
d'estudiar de nou.

Intervé la vocal del Grup Municipal Popular Mari Carmen Gimeno per a defendre moció
alternativa presentada, on la novetat és que la intervenció que es pretenen realitzar seran en tota
l'extensió de l'avinguda, cosa que no estava prevista en l'actuació anterior. Per això proposa la
següent moció alternativa:

 " Continuar la tramitación para la redacción y ejecución del proyecto de la Avenida del
Palmaret que actualmente se está realizando en toda su extensión".

Intervé el vocal del Grup Municipal Compromis Joan Estelles per a apuntar que
efectivament el projecte anterior tenia l'excepció d'esgotar el pressupost assignat al Poble, per la
qual cosa no es podia actuar en tota l'avinguda. Considera bona notícia que les obres al final
incloguen la totalitat, però insistix que fora mes precisa la moció respecte als terminis de les
obres.

VOTACIÓ

Se somete a votación la mocion alternativa presentada que es aprobada con cuatro votos a
favor ( Grupo Popular y VOX) y cuatro abstenciones (Grupo Socialista, Compromis y
Presidencia) por lo que decae la moción presentada.
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8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000008-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Sicialista sobre Millora de les línies de transport
públic
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Mejora de las líneas de
transporte público
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALIST, PEDRO HOYOS, A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

 

¿Cuál es la previsión de mejora de la líneas de trasporte público que afectan a los pobles del
nord?

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE MOVILIDAD

Las líneas que dan servicios a los Pobles del Nord, son las líneas 16 y 26 de la EMT.
Dichas líneas ampliaron su ruta el pasado mes de diciembre con motivo de su llegada al centro,
concretamente a la calle Poeta Querol, alargando por tanto su recorrido previo que terminaba en
Porta de la Mar.

Esta mejora supuso una reducción de los tiempos de desplazamientos de los vecinos de
Pobles del Nord hasta su principal destino, la zona centro

Previo a esta mejora, el desplazamiento desde Porta de la Mar (antiguo final de ambas
líneas) hasta Poeta Querol suponía 8 minutos caminando o, en su caso, requería del transbordo
con la Línea C1; esto implicaba en cuanto a tiempo, sumar el de la espera de ese autobús y el del
propio recorrido que este efectuaba. Por tanto cabe concluir que quienes desean llegar al centro
de la ciudad se ven claramente favorecidos por la ampliación de recorrido.

Además, en el caso de la línea 16 se mejoró la oferta de servicio mediante la adición de un
bus adicional.

Abundando en esto, la aceptación del cambio de la ruta por parte de las personas usuarias
se ve reflejado de manera inequívoca en el incremento de la demanda que se ha producido en
ambas líneas.

Así, mientras en el primer cuatrimestre del año el conjunto de la red de EMT Valencia ha
crecido un 19,2 % respecto al año precedente, el crecimiento de la demanda de las Líneas 16 y 26



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE JUNIO DE 2024

12

ha supuesto un incremento de 246.000 validaciones, lo que supone un crecimiento del 25,3%
para la línea 16% y un 23,9% para la 26, un crecimiento claramente por encima de la media de la
red.

Por otra parte, le indicamos que estamos preparando, de cara a 2025, la adquisición de
nuevos paneles informativos en tiempo real. Esta adquisición permitirá renovar gran parte de los
paneles actuales más antiguos así como extender este servicio a zonas en las cuales no disponen
de este servicio.

En ese sentido, es intención de EMT Valencia la instalación de paneles de tiempo real
entre otros en marquesinas ubicadas Benifaraig, Borbotó, Carpesa y Casas de Bárcena,
mejorando la información en estos núcleos.

9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000008-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre Efectius de la PLV en Pobles del
Nord
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre Efectivos de la PLV en Pobles
del Nord
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
SOCIALIST, PEDRO HOYOS, A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD.

¿Cuántos efectivos de policía se han destinado desde principios de año a los diferentes pobles de
nord de la ciudad de València? Detalle por mes y por pueblo.

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE POLICÍA LOCAL

En respuesta a su pregunta, le informamos de los efectivos que de forma permanente se
encuentra destinados en los Pobles del Nord, efectivos a los que actualmente se añaden unidades
de UPIC y Delta, cuando ello resulta necesario.
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Pedanías Enero a abril 2024

Benifaraig 1

Borboto 1

Carpesa 1

Massarrojos 1

Poble Nou Casas de Barcena; Mahuella; Rafalell (UPIC) 6

Coordinador 1

Total 11

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 11
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre activitats dels Grups de treball de la
Junta de Pobles del Nord
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre actividades de los Grupos de
trabajo de la Junta de Pobles del Nord
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDOR/A - PLE MUNICIPAL

ASSUMPTE: Activitats dels grups de treball de la Junta de Pobles del Nord

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD 

 

Les Juntes municipals de Districte compten amb diferents grups de treballs, des d’on es
desenvolupen diferents activitats i propostes que afecten, en el cas de la nostra Junta, als Pobles
del Nord. Les propostes que es realitzen tenen un pressupost propi, que en el cas de la Junta de
Pobles del Nord accedeix a 12.666€. A dia de hui soles s’ha produït una reunió, de la qual no
s’ha fet cap acta per deixar constància dels acords.

Consta que, en acabant, les activitats a realitzat per cada grup de treball es varen decidir
unilateralment per part dels vocals de govern (PP i VOX). Sense més debat ni consens amb les
associacions i la resta de vocals. Així, doncs, en el Consell de Districte de la Junta de Pobles del
Nord, dut a terme el 5 de març de 2024, en el punt 6  de l'ordre del dia es van aprovar les
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activitats dels grups de treball amb un pressupost de 12.666€, sense donar detall de les mateixes,
pressupost o calendarització.

Es per tot això que els vocals que subscriuen fan la següent pregunta:

En què van a consistir exactament (explique els detalls i objectius) cadascuna de les
diferents activitats aprovades? Amb quin pressupost va a comptar cadascuna de les activitats
aprovades? Quins pobles es van a beneficiar en cada activitats que es desenvoluparà?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

Les Juntes municipals de Districte compten amb diferents grups de treballs, des d’on es
desenvolupen diferents activitats i propostes que afecten, en el cas de la nostra Junta, als Pobles
del Nord. Les propostes que es realitzen tenen un pressupost propi, que en el cas de la Junta de
Pobles del Nord accedeix a 12.666€. A dia de hui soles s’ha produït una reunió, de la qual no
s’ha fet cap acta per deixar constància dels acords.

Consta que, en acabant, les activitats a realitzat per cada grup de treball es varen decidir
unilateralment per part dels vocals de govern (PP i VOX). Sense més debat ni consens amb les
associacions i la resta de vocals. Així, doncs, en el Consell de Districte de la Junta de Pobles del
Nord, dut a terme el 5 de març de 2024, en el punt 6 de l'ordre del dia es van aprovar les
activitats dels grups de treball amb un pressupost de 12.666€, sense donar detall de les mateixes,
pressupost o calendarització.

Es per tot això que els vocals que subscriuen fan la següent pregunta:

En què van a consistir exactament (explique els detalls i objectius) cadascuna de les
diferents activitats aprovades? Amb quin pressupost va a comptar cadascuna de les activitats
aprovades? Quins pobles es van a beneficiar en cada activitats que es desenvoluparà?

RESPOSTA



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE JUNIO DE 2024

15

Per la delegació de Pedanies, Participació i Acció veïnal s'ha facilitat esta información al
Grup Municipal Compromis, havent remès per nota interior la informació referent a les activitats
culturals aprovades en el Consell de districte, adjuntant les fitxes descriptives rebudes.

11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 12
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre cessió d'espais municipals en
l'àmbit de la Junta Municipal de Pobles del Nord
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre cesión de espacios municipales
en el ámbito de la Junta Municipal de Pobles del Nord
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDOR/A - PLE MUNICIPAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

Diferents associacions, tan veïnals com culturals i festives, ens fan arribar la problemàtica
que han tingut al hora d’utilitzar els espais municipals, tant del Centres Cívics com instal·lacions
municipals.

 

Aquestes associacions van programar les seus activitats i van sol·licitar els espais
municipals, en temps i forma, per dur a terme activitats culturals i festives i s’han trobat amb la
dificultat que la resposta ha sigut molt tardana o se’ls ha negat l’ús de l’espai municipal.

 

Si les peticions es presenten en temps i forma i amb la documentació necessària, no es pot
entendre que les resolucions d’alcaldia es retarden tant que acaben impedint la realització de
l’activitat.

 

Tampoc es pot entendre que no es puga donar difusió-informació d’aquestes activitats que
es programen per a tot el poble. L’alcaldia, en el moment que cedeix un espai, està col·laborant
amb l’activitat, però, per altra banda es censura l’activitat al no donar-li difusió.
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Ens fa l’efecte que tot allò que no es programa directament per part del PP i Vox i no són
els protagonistes es com si no existira i el nostre veïnat esta perdent oportunitat de participar i
gaudir de moltes activitats que es duen a terme per part de les associacions i entitats de la Junta
de Districte. Les xarxes municipals haurien de donar a conèixer les activitats que es duen a terme,
siguen o no formulades per l’equip de Govern.

 

Es per tot això que els vocals que subscriuen formulen la següent pregunta:

 

Qui és el protocol per cedir els espais municipals a les associacions i amb quin criteri?
Quina ocupació d’espais tenen les associacions i en quin horari? Per saber en quin horari es
poden plantejar activitats alternatives. Quin és el procediment perquè des dels mitjans oficials
d’una alcaldia (ban, telegram, WhatsApp, Facebook...) una associació puga veure que es
publicita l’activitats que està realitzant al poble?

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL SEU
NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

Diferents associacions, tan veïnals com culturals i festives, ens fan arribar la problemática
que han tingut al hora d’utilitzar els espais municipals, tant del Centres Cívics com instal·lacions
municipals.

Aquestes associacions van programar les seus activitats i van sol·licitar els espais
municipals, en temps i forma, per dur a terme activitats culturals i festives i s’han trobat amb la
dificultat que la resposta ha sigut molt tardana o se’ls ha negat l’ús de l’espai municipal.
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Si les peticions es presenten en temps i forma i amb la documentació necessària, no es pot
entendre que les resolucions d’alcaldia es retarden tant que acaben impedint la realització de
l’activitat.

Tampoc es pot entendre que no es puga donar difusió-informació d’aquestes activitats que
es programen per a tot el poble. L’alcaldia, en el moment que cedeix un espai, està col·laborant
amb l’activitat, però, per altra banda es censura l’activitat al no donar-li difusió.

Ens fa l’efecte que tot allò que no es programa directament per part del PP i Vox i no són
els protagonistes es com si no existira i el nostre veïnat esta perdent oportunitat de participar i
gaudir de moltes activitats que es duen a terme per part de les associacions i entitats de la Junta
de Districte. Les xarxes municipals haurien de donar a conèixer les activitats que es duen a terme,
siguen o no formulades per l’equip de Govern.

Es per tot això que els vocals que subscriuen formulen la següent pregunta:

Qui és el protocol per cedir els espais municipals a les associacions i amb quin criteri?

Quina ocupació d’espais tenen les associacions i en quin horari? Per saber en quin horari es
poden plantejar activitats alternatives. Quin és el procediment perquè des dels mitjans oficials
d’una alcaldia (ban, telegram, WhatsApp, Facebook...) una associació puga veure que es
publicita l’activitats que està realitzant al poble?

RESPOSTA

Informar-lo que l'article 131.2 del Reglament Orgànic del Ple aprovat en 2022 establix que
la pregunta registrada “no podrà contindre més que l'escarida i estricta formulació d'una qüestió,
en la qual s'interrogue sobre un fet, una situació o una informació, o sobre si s'ha pres o prendrà
alguna decisió en relació amb algun assumpte, dins de l'àmbit competencial municipal” i atés que
la iniciativa registrada conté més d'una pregunta, procedix respondre a la primera qüestió
(informe jurídic de la Secretaria General i del Ple de 5 de Desembre de 2023).

D'una banda, se cedixen els espais de les Alcaldies a Associacions, Entitats Culturals i
Esportives a petició d'elles mateixes per aproximadament un any, perquè els puguen utilitzar com
a seu lloc de reunions i administració.

D'altra banda, s'autoritzen les peticions d'ús dels locals municipals a particulars i entitats ja
indicades, per a activitats puntuals en dies concrets, per a presentacions de llibres, exposicions,
conferències, etc.

En els dos supòsits, és preceptiu per als sol·licitants presentar declaració responsable
d'assumir les responsabilitats derivades de la realització de l'activitat, i sempre, han de
respectar-se les condicions d'ús que resulten exigibles.



CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 5
DE JUNY DE 2024 / CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 5 DE JUNIO DE 2024

18

Tant la cessió temporal com l'autorització d'ús, s'ha tramitat des de fa molts anys pel
Servici de Pedanies amb els mateixos criteris a petició de l'Associació, Entitat o particular, i amb
la conformitat de l'alcalde o l’alcaldessa corresponent, sent requisit imprescindible per a la seua
concessió.

En conseqüència, el protocol per a cedir espais municipals és el mateix que existia amb
anterioritat a 2023.

Finalment, indicar que per a concedir la disponibilitat de les sales, els sol·licitants poden
posar-se en contacte amb les alcaldies per a consensuar els dies de realització de les activitats.

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 14
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Proposta 5495 DECICIM VLC
2022-2023
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Propuesta 5495 DECICIM
VLC 2022-2023
DIRIGIDA A:
C2313-EMPLEO Y FORMACIÓN-PARQUES Y JARDINES

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Proposta 5495 Decidim VLC 2022-2023

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

Després de molts mesos s’ha publicat a la pàgina web de Decidim VLC el seguiment de les
propostes dels pressupostos participatius de l’exercici 2022-2023. Respecte a la proposta 6169,
Una plaça del poble més verda i amb noves zones per a la ciutadania a Poble Nou, amb un
pressupost de 54.838€, s’ha publicat que ja s’ha realitzat la redacció del projecte.

 

Sol·licitem quadre amb previsió cronològica dels subsegüents passos per dur a terme
aquesta inversió.

RESPUESTA:

JUAN BADENAS CARPIO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE PARCS I
JARDINS
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PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL NORD

Després de molts mesos s’ha publicat a la pàgina web de Decidim VLC el seguiment de les
propostes dels pressupostos participatius de l’exercici 2022-2023. Respecte a la proposta 6169,
Una plaça del poble més verda i amb noves zones per a la ciutadania a Poble Nou, amb un
pressupost de 54.838€, s’ha publicat que ja s’ha realitzat la redacció del projecte.

  Sol·licitem quadre amb previsió cronològica dels subsegüents passos per dur a terme
aquesta inversió.

RESPOSTA

Recentment s'ha executat una primera fase corresponent al DECIDIMVLC anterior. Previ a
la contractació de la redacció del projecte corresponent a la fase 2, es mantindran reunions amb
l'Alcaldia Pedània i proponents per a determinar l'abast del nou projecte. 

Posteriorment s'iniciaran els tràmits per a la redacció del mateix i, una vegada redactat i
aprovat, es licitarà l'obra pel Servici de Contractació.

RESPUESTA

Recientemente se ha ejecutado una primera fase correspondiente al DECIDIMVLC
anterior. Previo a la contratación de la redacción del proyecto correspondiente a la fase 2, se van
a mantener reuniones con la Alcaldía Pedánea y proponentes para determinar el alcance del
nuevo proyecto. 

Posteriormente se iniciarán los trámites para la redacción del mismo y, una vez redactado y
aprobado, se licitará la obra por el Servicio de Contratación.

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 13
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Projectes Participatius Sostenibles
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Proyectos Participativos
Sostenibles
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PEDANÍAS-PARTICIPACIÓN-ACCIÓN VECINAL

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - REGIDOR/A - PLE MUNICIPAL

ASSUMPTE: Projectes participatius sostenibles 
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PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

El passat 11 d'abril es va anunciar per part de l'alcaldessa la convocatòria de “projectes
participatius sostenibles que es desenvoluparan per mitjà del programa PedaníasVLC: Participa
en Verd', una iniciativa per a la qual l'Ajuntament habilitarà un pressupost de 500.000 euros”.

Tal com es va explicar en el moment de l'anunci “des de cadascuna de les alcaldies
pedànies de València es treballa en tres projectes sostenibles vinculats amb els quatre principals
eixos de la Capitalitat Verda”.

És per tot allò exposat que els vocals que subscriuen formules:

Quins van a ser els criteris de repartiment del pressupost de 500.000€ als pobles de
València? Quins són els criteris a l’hora de determinar els tres projectes per poble? De què
projectes es tracten en cada poble? Quina és la data que té previst fer el govern perquè la
ciutadania vote sobre uns projectes als quans no han tingut opció de coodissenyar amb el
consistori?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES, PARTICIPACIÓ I ACCIÓ VEÏNAL

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL NORD

El passat 11 d'abril es va anunciar per part de l'alcaldessa la convocatòria de “projectes
participatius sostenibles que es desenvoluparan per mitjà del programa PedaníasVLC: Participaen
Verd', una iniciativa per a la qual l'Ajuntament habilitarà un pressupost de 500.000 euros”. Tal
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com es va explicar en el moment de l'anunci “des de cadascuna de les alcaldies pedànies de
València es treballa en tres projectes sostenibles vinculats amb els quatre principals eixos de la
Capitalitat Verda”. És per tot allò exposat que els vocals que subscriuen formulen:

Quins van a ser els criteris de repartiment del pressupost de 500.000€ als pobles de
València? Quins són els criteris a l’hora de determinar els tres projectes per poble? De
què projectes es tracten en cada poble? Quina és la data que té previst fer el govern perquè la
ciutadania vote sobre uns projectes als quans no han tingut opció de coodissenyar amb el
consistori?

RESPOSTA

Les qüestions que planteja constaran en les bases reguladores de la convocatòria
“PedaníasVLC: Participa en Verde”, que s'estan ultimant i de les quals s'informarà pròximament
quan es presente.

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 15
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre Patronat de Benifaraig
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre Patronato de Benifaraig
DIRIGIDA A:
C2302-RECURSOS HUMANOS-CENTRALES TÉCNICOS-CONTRATACIÓ

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Patronat de Benifaraig

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

El passat dissabte 18 de maig, el veïnat de Benifaraig es va assabentar a través d'un mitjà
de comunicació dels treballs realitzats en el Patronat de Benifaraig valorats en 45.566 euros a
compte d'una subvenció de la Diputació de València.

 

Habitualment, les convocatòries de subvenció disposen que, en compliment dels
mecanismes de transparència que les administracions públiques han de procurar a la ciutadania,
s'ha de publicitar a peu d'obra la informació dels treballs realitzats amb la col·locació d'un cartell
informatiu (almenys durant l'execució de la mateixa) que haurà de complir amb les prescripcions
fixades per la corresponent convocatòria de subvencions amb indicació del contractista,
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pressupost de l'obra, termini d'execució, institució que otorga  la subvenció i any de la
corresponent convocatòria. A més, el cartell es deurà instal·lar i mantindre en un lloc visible per
al públic en general i deurà tindre un mida suficient per a que siga totalment visible i llegible.

 

Donat que aquest requisit no s'ha acomplit en l'esmentat cas, traslladem les següents
qüestions:

 

- A quina convocatòria de subvencions correspon l'import econòmic de l'ajuda concedida
per la Diputació de València?

- La convocatòria de subvencions establia com a requisit l'obligació de donar publicitat als
treballs a preu d'obra?

- Si és així, per què no s'ha donat cap informació al veïnat a través dels mecanismes de
transparència que ha de complir l'Administració Pública? Per què la informació de què disposa el
veïnat és la que trasllada un mitjà de comunicació privat?

- Donat que a través de la premsa s'ha anunciat que l'import total de rehabilitació de
l'edifici estarà pròxim als 720.000 euros, com està previst dotar de pressupost l'execució dels
treballs i quina seria la calendarització?

- S'ha elaborat la redacció del projecte de rehabilitació de l'immoble? Quin és l'ús que
establix per al mateix? Quines entitats veïnals han participat en la redacció del projecte?

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

 

RESPUESTA:

MARIA JULIA CLIMENT MONZO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SERVEIS CENTRALS TÈCNICS

CONSELL DE DISTRICTE

JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD 5 de junio de 2024 
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INICIATIVA 15 

CONTESTACIÓ A LA PREGUNTA DEL GRUP COMPROMÍS SOBRE EL
“PATRONAT DE  BENIFARAIG”
L'article 131.2 del Reglament Orgànic del Ple aprovat en 2022 estableix que la pregunta
registrada “no podrà contindre més que l'escarida i estricta formulació d'una qüestió, en la qual
s'interrogue sobre un fet, una situació o una informació, o sobre si s'ha pres o prendrà alguna
decisió en relació amb algun assumpte, dins de l'àmbit competencial municipal”, i tenint en
compte que la iniciativa registrada inclou preguntes sobre més d'una qüestió, procedeix contestar
a la primera qüestió plantejada (informe jurídic de la Secretària General i del Ple de 5 de
desembre de 2023).

La subvenció concedida correspon al Pla d'Inversions 2021 de la Diputació de València. El
cartell informatiu de l'actuació es va preparar i es va emportar a l'obra, si bé per error no es va
arribar a penjar per l'empresa adjudicatària, a causa del reduït període d'execució de la
intervenció, de tot just 10 dies. 

 INICIATIVA 15 

CONTESTACIÓN A LA PREGUNTA DEL GRUPO COMPROMÍS SOBRE EL “
”PATRONATO DE BENIFARAIG  

El artículo 131.2 del Reglamento Orgánico del Pleno aprobado en 2022 establece que la
pregunta registrada “no podrá contener más que la escueta y estricta formulación de una
cuestión, en la que se interrogue sobre un hecho, una situación o una información, o sobre si se
ha tomado o va a tomar alguna decisión en relación con algún asunto, dentro del ámbito

”, y teniendo en cuenta que la iniciativa registrada incluye preguntascompetencial municipal
sobre más de una cuestión, procede contestar a la primera cuestión planteada (informe jurídico de
la Secretaria General y del Pleno de 5 de diciembre de 2023). 

La subvención concedida corresponde al Plan de Inversiones 2021 de la Diputación de
Valencia. El cartel informativo de la actuación se preparó y se llevó a la obra, si bien por error no
se llegó a colgar por la empresa adjudicataria, debido al reducido periodo de ejecución de la
intervención, de apenas 10 días.

 

 

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000018-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 16
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromis sobre obres carretera CV-315
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis sobre obras carretera CV-315
DIRIGIDA A:
C2309-LIMPIEZA-RESIDUOS-CICLO INTEGRAL AGUA-CEMENTERIOS
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LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL COMPROMIS

ASSUMPTE: Obres carretera CV-315

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

El passat dissabte 18 de maig, el veïnat de Benifaraig es va assabentar a través d'un mitjà
de comunicació de l'anunci del projecte de pacificació de la carretera CV-315 al seu pas per
Benifaraig i de la retirada de la pantalla acústica que hi ha instal·lada.

 

- Quina relació hi ha entre l'esmentada pacificació de la carretera i la retirada de la pantalla
acústica?

- Quins tràmits s'han de seguir per a la retirada de la pantalla acústica? Quan està prevista?

- Es realitzaran medicions de contaminació acústica en eixe punt en concret?

- Com està previst resoldre les possibles molèsties acústiques que afecten al veïnat en eixe
punt?

- S'ha previst fer compatible el pla de pacificació de la carretera amb mesures que
reduïsquen el nombrós trànsit de vehicles en la zona?

- Quin és el pressupost de les obres que finançarà  la Diputació de València? Hi haurà
alguna aportació econòmica per part de l'Ajuntament de València? Quina?

RESPUESTA:

CARLOS LUIS MUNDINA GOMEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
MILLORA CLIMÀTICA, ACÚSTICA I EFICIÈNCIA ENERGÈTICA

RESPOSTA: OBRES CARRETERA CV-315

1. Tota, les obres ja estan en marxa. 

En relació a les següents qüestions plantejades, indicar-li que no es responen, d'acord amb
el que s'estableix en el Reglament Orgànic del Ple, en vigor, en el seu article 131 apartat 2 que
disposa al referit de les preguntes plantejades que " L'escrit, que especificarà expressament
l'òrgan superior o la delegació a la qual va dirigit, no podrà contindre més que l'escarida i
estricta formulació d'una qüestió".
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16 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Precs i preguntes
Ruegos y preguntas

No hi ha precs i preguntes

17 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Intervencions veïnals
Intervenciones vecinales

Intervé representant de l'Associació de veïns Joan XXIII de Massarrojos que sol·licita
informació a l'Ajuntament sobre les següents qüestions:

1.-Retirada maceteros acera calle Doctor A Piquer ( peligro para peatones).

2.- Estudiar soluciones : problemas de aparcamiento en el pueblo// Paso de entrada a
Massarrojos desde camí Fondo, dificultat per a passar caminant a l´horta es perillos. Falta
visibilidad señal trafico en el paso.

3.- Problemas aguas pluviales procedentes, cuando llueve,   de Moncada en entrada al
pueblo por calle Doctor A. Piquer.

4.- Situación desvio tráfico del pueblo.

Interviene la Presidencia para comunicar la fecha del siguiente Consell de Pobles del Nord
que se celebrará el día 19 de septiembre.

 

 I no havent mes assumptes a tratar s´alça la sessió sent  19:50 les hores,  extenent-se la
present Acta, que firma amb mi la Presidencia, de tot axió com a Secretari done fe.


